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P R O T O K Ó Ł Nr II/14 

z obrad II Sesji Rady Gminy Stara Biała 
odbytej w dniu 11 grudnia 2014 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta o pracach między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 200/XXVI/13 Rady Gminy Stara 

Biała z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Płockiego na realizację zadań publicznych w 2014 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stara Biała na lata 2014 – 2020. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 
2014. 

9. Powołanie stałych komisji Rady Gminy. 
10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 
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Sesja rozpoczęła się o godz. 9.05 i zakończyła o godz. 11.30. 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
II Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
Ad.1 . 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radny Stanisław 
Antoszkiewicz nie przybył na sesję z powodów zdrowotnych. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 
sołtysów i zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad, tj. po punkcie 5 wprowadzenie punktu 6: 
„6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 200/XXVI/13 Rady Gminy Stara Biała z dnia 
19 grudnia 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego na realizację 
zadań publicznych w 2014 roku.” 
i odpowiednią zmianę numeracji kolejnych punktów. 
 
Wobec braku innych wniosków Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad 
zawierający wniosek Wójta. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych.  
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
porządek obrad uwzględniający wniosek Wójta i przedstawiający  się następująco: 

Porządek posiedzenia: 
1.  Otwarcie sesji.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta o pracach między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 200/XXVI/13 Rady Gminy Stara Biała 

z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego 
na realizację zadań publicznych w 2014 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 
na lata 2014 – 2020. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 2014. 
9. Powołanie stałych komisji Rady Gminy. 
10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia I sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi 
i zastrzeżenia do protokołu. 
Po wyjaśnieniu omyłki pisarskiej i wobec tego, że radni nie wnieśli  uwag i zastrzeżeń, 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt protokółu z I sesji. 
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W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z I Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie (14 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
1. Zakończono budowę drogi w Maszewie, wartość inwestycji 708 186,22 zł.  
2. Zakończono przebudowę skrzyżowania drogi wojewódzkiej 562 z drogą gminną 

w Maszewie, koszt inwestycji 53 728,26 zł. 
3. Zakończono budowę ulicy w Brwilnie (część tzw. ceówki), obecnie trwa procedura 

odbiorowa. Negocjujemy z wykonawcą PRD Lipno w sprawie możliwości zapłaty za tę    
inwestycję w przyszłym roku. 

4. Zakończono budowę ulic Piękna, Miła, Wesoła w Maszewie Dużym, wartość inwestycji   
1 227 701,02 zł. 

5. Obecnie kończymy budowę ulicy Malinowej w Maszewie Dużym. 
6. Trwa procedura odbiorowa parkingu przy kościele w Maszewie Dużym i ścieżki pieszo- 

rowerowej w Białej, wartość inwestycji 439 500,00 zł. 
7. Zamontowano dwie wiaty przystankowe: w Białej i w Nowym Bronowie. 
8. Uzgodniłem z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych wysokość dotacji dla Powiatu 

Płockiego w sprawie realizacji inwestycji na drogach powiatowych, szczegóły przedstawia  
projekt uchwały, który będzie rozpatrywany podczas dzisiejszych obrad.  

9. Odbyłem spotkanie z Prezesem Zarządu Komunikacji Miejskiej w sprawie dotacji na 
funkcjonowanie transportu publicznego na terenie gminy w 2015 r. Uzgodniono dotację 
w wysokości 4,17 zł do jednego wozokilometra. Daje to kwotę w skali roku w wysokości 
2 034 885,52 zł, czyli wzrost prawie o 10% w stosunku do roku bieżącego. Planowana ilość 
kilometrów w 2015 roku wynosi 487 978,14. Tak jak w 2014 roku autobusy nie będą 
kursować 1 stycznia (Nowy Rok), 6 stycznia (Trzech Króli), 5 i 6 kwietnia (Wielkanoc), 24 
maja  (Zesłanie Ducha św.), 25 i 26 grudnia (Boże Narodzenie). 

10. Do końca roku będziemy mieli wszystkie dokumenty odbiorowe dotyczące budynku  
przedszkola w Nowych Proboszczewicach i w  zasadzie  budynek będzie gotowy na  
przyjęcie przedszkolaków. Obecnie trwa przyjmowanie dokumentów od osób chętnych do 
pracy w Przedszkolu. Ze względu na olbrzymie zainteresowanie skompletowanie załogi nie 
jest to sprawą prostą. Będę wnosić autopoprawkę do projektu budżetu na 2015 rok  
polegającą na przeniesienie płatności za tę  inwestycję na przyszły rok. 

11. Uporaliśmy się z problemami dotyczącymi realizacji placu zabaw w Centrum Sportowym                                
„Wierzbica”. Obecnie trwa procedura odbiorowa tej inwestycji, wartość inwestycji 

      99 734,12 zł. 
12. Trwa również procedura odbiorowa zagospodarowania  terenu przy  budynku szkoły 

w Maszewie Dużym, wartość inwestycji 347 000,00 zł. 
13. Lampy oświetlenia ulicznego zostały w zasadzie zamontowane, są jeszcze pewne uwagi, 

ale  do końca roku wszystkie lampy powinny świeci  
Radny Hubert Murawski poruszył sprawę budowy ulic Pięknej, Miłej i Wesołej w Maszewie 
Dużym, na których zakres prac, jego zdaniem, nie został wykonany w całości. W stosunku do 
planu ulice te powinny być budowane łącznie z podjazdami do posesji i podejściami do furtek 
z kostki brukowej. Na dowód tego przytoczył pismo Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Płocku z dnia 19 listopada br., w którym jest mowa o tym, że zakres prac 
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wynikających z pozwolenia na budowę z dnia 7 września 2011 r. nie został wykonany w całości, 
co potwierdził inwestor, czyli Gmina Stara Biała. Z informacji od mieszkańców wie, że z dniem 
26 listopada br. zostało wszczęte postępowanie administracyjne, które można przeprowadzić, 
jeżeli dokonano istotnego odstępstwa od zatwierdzonego projektu budowlanego lub warunków 
pozwolenia na budowę albo z powodu innych okoliczności. Powyższe, jego zdaniem,  
uniemożliwia rozliczenie tej inwestycji, ponieważ nie można jej uznać za ukończoną. W związku 
z tym zadał pytania: 
� Czy inwestycja obejmująca budowę ulic Pięknej, Miłej i Wesołej została rzeczywiście 

zrealizowana, zakończona i przekazana do użytkowania, jak to jest zapisane w projekcie 
uchwały zmieniającej uchwałę budżetową przygotowanej na dzisiejszą sesję? 

� Co mają zrobić mieszkańcy, którzy na własny koszt i we własnym zakresie wykonali zjazdy 
do posesji i podejścia do furtek z kostki brukowej i narazili się na niepotrzebne koszty? 

Radny Władysław Mikołajczyk zapytał: 
� Czy Zakład Energetyczny w br. zbuduje oświetlenie na ul. Płockiej od stadionu do ul. 

Azaliowej, ponieważ brak lamp w tym miejscu powoduje zagrożenie dla pieszych. Jest to 
teren zabudowany, ale nie oświetlony i mieszkańców w tym miejscu nie obowiązuje 
używanie elementów odblaskowych, co dodatkowo naraża ich na niebezpieczeństwo ze 
strony pojazdów. 

Radny Jan Sieradzki zapytał: 
� Zapytał, na jakim etapie jest odbiór Przedszkola w Nowych Proboszczewicach i w jaki 

sposób będzie przebiegało zatrudnienie pracowników. 
Odpowiedzi Wójta: 
Na spraw ę zgłoszon ą przez radnego Huberta Murawskiego: 
� Budowa ulic Pięknej, Miłej i Wesołej była realizowana – w uzgodnieniu z poprzednią Radą 

Gminy -  według takiego samego standardu, jak wszystkie inne drogi budowane od 2013 r., 
a więc z podjazdami z tłucznia kamiennego lub z destruktu asfaltowego. Dlatego też nie 
został wykonany cały zakres umowny robót, który pierwotnie obejmował budowę 
podjazdów. Jednak prawo budowlane nie zostało naruszone, ponieważ na podstawie 
aneksu do umowy został wykonany cały zakres robót uzgodniony z wykonawcą. Sprawę tę 
będzie badał nadzór budowlany, została ona zgłoszona również na Policję i do Prokuratury. 
Wójt jednoznacznie stwierdził, że nie wystąpiło tu żadne naruszenie prawa. Nadzór 
budowlany nie może zmusić gminy do wykonania inwestycji, na którą nie ma pieniędzy, ale 
zawsze gmina można wykonać inwestycję tylko w części. Natomiast nadzór budowlany 
musiał wszcząć postępowanie, ponieważ wpłynął do niego wniosek od jednego 
z mieszkańców. Zauważył, że większość zjazdów została już wykonana przez mieszkańców 
we własnym zakresie. Wójt dodał, że nie ma żadnego uzasadnienia, aby na działkach 
niezabudowanych budować zjazdy z kostki betonowej. 

Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka: 
� Oświetlenie uliczne ul. Płockiej będzie polegało na włączeniu się do istniejącej sieci 

energetycznej i będziemy chcieli wykonać je w możliwie krótkim czasie. Z różnych 
względów, przede wszystkim finansowych, nie zostało to do tej pory zrobione. 

Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 
� Odnośnie Przedszkola – trwa procedura odbiorowa; jest już protokół z SANEPiD-u, 

czekamy na protokół ze Straży Pożarnej. Prawdopodobnie w grudniu dokonamy 
wystąpienia do nadzoru budowlanego o wydanie decyzji na użytkowanie i do końca roku 
budynek pod względem budowlanym powinien być gotowy na przyjęcie dzieci. Co do 
zatrudnienia pracowników – będzie ich zatrudniał dyrektor Przedszkola. Na stronie 
internetowej gminy została zamieszczona informacja o przyjmowaniu ofert pracy. Jest 
bardzo duże zainteresowanie pracą w tej placówce, podczas gdy zostanie zatrudnionych 
tylko 10 – 12 osób. 

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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Ad. 5.  
Radny Jan Sieradzki: 
� W imieniu mieszkańców poprosił o interwencję w sprawie ustawienie znaku zakazu 

zatrzymywania się i postoju wzdłuż ul. Płockiej i ul. Floriańskiej do ul. Dębowej, przede 
wszystkim po lewej stronie jezdni w kierunku cmentarza, z uwagi na duży ruch pieszy w tym 
miejscu. 

Radny Leszek Majczyna: 
� Zapytał, czy jest planowany montaż oświetlenia ulicznego na drodze od przystanku 

autobusowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w kierunku Ulaszewa, uczęszczanej 
przez pieszych. Zapytał też, jak należy załatwić tę sprawę. 

� Poprosił o przestawienie znaków „Teren zabudowany” dalej od Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Wyszynie, co, przez ograniczenie prędkości w terenie zabudowanym, 
poprawi bezpieczeństwo na tej drodze. 

� Zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji sanitarnej w Wyszynie i Ludwikowie. 
� Zapytał, czy jest szansa, aby w ramach inwestycji gminnych zamontować w Wyszynie wiatę 

przystankową, lub też czy można ją wykonać w ramach inicjatywy lokalnej. 
� Poprosił Wójta o umożliwienie korzystania z adresu e-mailowego 

leszek.majczyna@starabiala.pl 
� Podziękował za szybkie usunięcie awarii w dostawie wody, która nastąpiła w Ludwikowie 

i w Wyszynie w dniu wczorajszym. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
� Odpowiedzi na sprawy poruszone przez radnego Leszka Majczyn ę będą udzielone na 

piśmie. 
Radny Jan Sieradzki : 
� Zapytał, czy jest prawdą, że jeżeli następuje awaria prywatnego przyłącza i ma ono swój 

początek pod ulicą asfaltową, to jego właściciel powinien je naprawić na swój koszt. 
 
Prezes Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. Jarosław Rydzewski 
wyjaśnił, że zgodnie z przepisami przyłącze jest własnością odbiorcy wody, który jest 
odpowiedzialny za jego naprawę na własny koszt. Natomiast opaska na przyłączu jest 
własnością spółki i naprawę awarii opaski wykonuje spółka na swój koszt. Jeśli nie jest możliwe 
stwierdzenie, w którym miejscu nastąpiła awaria, sprawa opłaty jest uzgadniana 
z mieszkańcem. Dodał, że spółka jest otwarta na uzgadnianie sposobu załatwiania spraw 
z mieszkańcami, ale przede wszystkim musi pracować w oparciu o obowiązujące przepisy. 
Na pytanie radnego Leszka Majczyny  o kanalizację sanitarną w Wyszynie i Ludwikowie 
Prezes Zarządu Spółki odpowiedział, że sprawa jest na etapie kończenia uzgodnień 
z mieszkańcami miejsc usytuowania przyłączy. Poza tym jeszcze z kilkoma mieszkańcami nie 
uzgodniono miejsc usytuowania sieci, ponieważ zgłosili się z opóźnieniem. 
Przewodnicz ący Obrad  przedstawił wszystkich radnych wchodzące w skład Rady Gminy VII 
kadencji, tak aby wszyscy mogli się poznać i aby można było łatwiej współpracować. 
 
Wobec braku dalszych interpelacji i zapytań Przewodnicz ący Rady  zamknął pkt 5 porządku 
obrad. 
 
Ad. 6. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
200/XXVI/13 Rady Gminy Stara Biała z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Płockiego na realizację zadań publicznych w 2014 roku. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił Skarbnik Gminy o przybliżenie 
treści uchwały. 
Skarbnik Gminy wskazała proponowane zmiany w uchwale Nr 200/XXVI/13 wynikające ze 
zmiany kwoty dotacji na zadania podane w pkt. 1, 2, 3 uchwały oraz na nowe zadanie podane 
w punkcie 4 projektu uchwały. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 3/II/14 w sprawie zmiany uchwały Nr 200/XXVI/13  Rady Gminy Stara Biała 
z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie udzielenia pomo cy finansowej dla Powiatu Płockiego 
na realizacj ę zadań publicznych w 2014 roku (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2014 – 2020. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 4/II/14 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara  Biała 
na lata 2014 – 2020  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2014. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 5/II/14 zmieniaj ącą Uchwał ę Bud żetow ą gminy Stara Biała na rok 2014  
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
O godz. 10.15 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.35 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zdzisław 
Dybiec. 
 
Ad. 9. 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Stara Biała Rada ze 
swojego grona powołuje trzy stałe komisje: Komisję Rewizyjną, Komisję Budżetową i Komisję 
Polityki Społecznej w składzie nie większym niż 5 radnych.  
Radni zadeklarowali członkostwo w poszczególnych komisjach, po 5 radnych w każdej komisji. 
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Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 6/II/14 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy S tara Biała 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Budżetowe Rady Gminy Stara Biała. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 7/II/14 w sprawie powołania Komisji Bud żetowej Rady Gminy Stara Biała 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy Stara Biała. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 8/II/14 w sprawie powołania Komisji Polityki Społecznej Rad y Gminy Stara 
Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
W celu ukonstytuowana się komisji Przewodnicz ący Rady o godz. 10.40 ogłosił 10 - minutową 
przerwę w obradach. Obrady wznowiono o godz. 10.50. 
Następnie radni poszczególnych komisji, zgodnie ze Statutem Gminy Stara Biała,  wybrali 
spośród siebie przewodniczących komisji. 
Przewodnicz ącym Komisji Rewizyjnej  został wybrany radny Jacek Portalski  (5 głosów „za”), 
Przewodnicz ącym Komisji Bud żetowej  został wybrany radny Marek Moderacki  (5 głosów 
„za”), 
Przewodnicz ącym Komisji Polityki Społecznej  został wybrany radny Hubert Murawski  
(4 głosy „za”, 1 członek komisji nieobecny). 
 
Przewodnicz ący Rady zaproponował, aby I wspólne posiedzenie wszystkich komisji odbyło się 
16 grudnia br. o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Przedmiotem posiedzenia 
będzie zaopiniowanie projektu budżetu na 2015 rok oraz ustalenie planu pracy poszczególnych 
komisji w 2015 roku. Radni zgodzili się z tą propozycją. 
 
Ad. 10. 
Sołtys Włoczewa Romuald Żółtowski: 
� Zapytał, kiedy będzie wybudowana droga gminna Włoczewo – Kamionki.  
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Radny Jan Sieradzki: 
� Poprosił o interwencję w sprawie ustawienie znaku ograniczenia prędkości do 50 km/godz. 

na ul. Sierpeckiej od tablicy „Teren zabudowany”, od Starych Proboszczewic w kierunku 
Golejewa, do ul. Spokojnej i odwrotnie. 

 
Przewodnicz ący Rady poprosił o zabranie głosu radnych powiatu płockiego: 
Przewodniczący Rady Powiatu Płockiego Lech Dąbrowski: 
1. Złożył gratulacje radnym z powodu zdobycia mandatu i wyraził nadzieję, że współpraca 

z Radą Powiatu Płockiego będzie tak dobra, jak do tej pory. 
2. Przedstawił skład osobowy Rady Powiatu. 
3. Złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 
4. Zadeklarował pomoc w rozwiązywaniu spraw, które wpłyną do Starostwa Płockiego. 
Radny powiatu płockiego Marcin Piotrowski: 
1. Złożył gratulacje z okazji wyboru radnym, Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu 

Rady Gminy, a także przewodniczącym komisji oraz Przewodniczącemu Rady Powiatu 
Płockiego Lechowi Dąbrowskiemu. 

2. Podziękował osobom kandydującym z Komitetu Wyborczego Nasz Powiat Nasza Gmina za 
skuteczną kampanię wyborczą a wyborcom za oddane głosy. 

3. Zapowiedział, że jako przedstawiciel opozycji w Radzie Powiatu będzie pełnił w niej rolę 
kontrolną i mobilizującą. 

Radny powiatu płockiego Zbigniew Kisielewski: 
4. Podziękował za głosy, które mieszkańcy Gminy Stara Biała oddali na jego kandydaturę. 
5. Złożył gratulacje radnym Rady Gminy: tym, którzy już wcześniej byli w radzie i nowo 

wybranym – zwycięzcom tegorocznej kampanii wyborczej. 
6. Złożył wszystkim obecnym  oraz mieszkańcom i pracownikom Urzędu Gminy życzenia 

świąteczne. 
Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
1. Złożył radnym i Wójtowi gratulacje z okazji zdobytego zaufania społecznego, które 

poskutkowało zwycięstwem w wyborach. 
2. Podziękował wszystkim, którzy oddali głos na kandydatów Prawa i Sprawiedliwości, więc 

i na jego osobę. 
3. Zapowiedział, że nadal będzie starał się jak najlepiej wywiązywać z obowiązków radnego, 

tak aby nie zawieść okazanego zaufania społecznego. Dodał, że 17.500 głosów nieważnych 
jest to liczba niepokojąca. 

4. Złożył życzenia świąteczne, w tym również refleksji, aby każdy radny swoją służbę 
wykonywał jak najlepiej dla dobra mieszkańców. 

 
Sołtys Ulaszewa Małgorzata Sieradzka poprosiła o oświetlenie drogi powiatowej w Ulaszewie 
i dodała, że należałoby tam postawić znak ograniczenia prędkości, ponieważ droga ta jest 
uczęszczana przez pieszych z dziećmi i o tej porze roku jest to miejsce bardzo niebezpieczne. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę sołtysa Włoczewa Romualda Żółtowskiego : 
� Plany budowy drogi Włoczewo – Kamionki, z powodu małej ilości gospodarstw znajdujących 

się przy drodze i braku środków finansowych zostały przesunięte na dalsze lata. 
Przewidywany koszt budowy tej drogi o długości około 3 km dla kilkunastu gospodarstw to 
ok. 2,5 mln zł. Obecna droga nie jest w złym stanie. Nie jest przy tym prawdą, że Włoczewo 
jest zapomniane, ponieważ ze środków gminy zostało wybudowane do niej 4,5 km drogi. 

Na prośbę radnego Jana Sieradzkiego : 
� Urząd Gminy wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie ustawienia znaków  

ograniczenia prędkości. Jest to sprawa złożona, ponieważ wymaga zmiany projektu 
organizacji ruchu. 

Na sprawę poruszoną przez sołtys Ulaszewa Małgorzat ę Sieradzk ą: 
� Oświetlenie przy drodze powiatowej jest już projektowane i zostało przewidziane do 

realizacji w 2015 r. 
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Na pytanie radnego powiatu płockiego Marka Moderackiego, czy wyrwa przy przystanku 
autobusowym w Starych Proboszczewicach została zasypana  radny Jan Sieradzki  
odpowiedział, że tak. 
 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wi śniewski: 
� Poinformował o spotkaniu mieszkańców Wyszyny, Ulaszewa i Ludwikowa dotyczącym 

jakości życia w tych miejscowościach. Podczas spotkania przekazał informację 
o procedurze składania wniosków w sprawie lamp oświetlenia ulicznego i wyraził nadzieję, 
że wszystkie zaplanowane do realizacji lampy będą zamontowane do końca br. 

� Wyraził opinię, że należałoby zamontować oświetlenie uliczne w uliczce za Zespołem 
Szkolno – Przedszkolnym w Wyszynie. 

 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał radnym o konieczności złożenia do końca grudnia 
oświadczeń majątkowych na początek kadencji wraz z kopią PIT. 
 
Przewodnicz ący Rady  przywitał Prezesa Zarządu Lokalnej Grupy Działania „Stowarzyszenie 
Rozwoju Ziemi Płockiej” z siedzibą w Bielsku Macieja Jabłońskiego oraz członków Zarządu: 
Monikę Szpiek i Andrzeja Dzięcioła, a następnie udzielił głosu Panu Jabłońskiemu, który 
przedstawił informację na temat dotychczasowej i planowanej w latach 2014 – 2020 działalności 
Stowarzyszenia. Poinformował on m.in., że nadal „ Leader” będzie obowiązującym programem 
w całej Unii Europejskiej. Następnie przedstawił pokrótce działania, na które można będzie 
składać wnioski o dofinansowanie i procedurę ubiegania się o środki. Dodał, że Stowarzyszenie 
Rozwoju Ziemi Płockiej w latach 2014 – 2020 będzie dysponowało środkami finansowymi 
w wysokości  14 mln zł plus inne środki finansowe. Pieniądze te będą dostępne od I i II kwartału 
2016 roku. Następnie złożył wszystkim życzenia udanych Świąt Bożego Narodzenia. 
Wójt  dodał, że w ramach Lokalnej Grupy Działania w Gminie Stara Biała zrealizowano m.in.: 
budowę ścieżki pieszo – rowerowej w Białej, zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół 
w Maszewie Dużym, plac zabaw w Nowych Proboszczewicach, budowę parkingu przy kościele 
w Maszewie Dużym, plac zabaw w Nowych Proboszczewicach, dofinansowanie organizacji 
dożynek w 2014 r. 
 
Ad. 10. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady  II Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
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Protokołowała 
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